

F-29 Sanitizer

Disinfectant Liquid

Description

Terminal disinfectant for use in processing plants, meat plants, slaughterhouses, dairies, beverage plants, bakeries and restaurants.

Features & Benefits

- Terminal disinfectant for food contact surfaces in the food & catering industry
- Highly effective against a wide range of pathogenic and spoilage organisms
- Suitable for all water conditions
- Economical in use

How to Use

Following thorough cleaning using a suitable detergent and rinsing with clean water.

Should be applied at 1:400 parts water by clean single use disposable wiping cloth, brush, immersion or high or low pressure spray.

It may be applied in ambient or elevated temperature. No rinse required.

Composition

Contains a blend of quaternary ammonium compounds.

Typical Product Data

Appearance:	Clear liquid
Colour:	Colourless
Odour:	Odourless
Specific Gravity (20°C):	1.105
pH – undiluted:	Approx 7.5
Shelf Life Unopened:	Not less than 3 years



Packaging

Pack:	Product Code	Pallet Size
5ltr	664050C	60 x 2 x 5ltr
25ltr	664050D	32 x 25ltr

Storage

Store in original sealed container and protect from extremes of temperature.

Biodegradability

All surfactants used comply with the current European Regulations concerning Biodegradability and protection of the environment.

Quality Assurance

This product is manufactured under licence and strict quality control procedures in Saudi Arabia by Reza Chemical Industries whose Quality System is certified to ISO 9001:2015 Cert. #CH12/1486 by SGS of Switzerland.

REVISION DATE: 01/05/2019

ف-٢٩ مطهر سائل مطهر



التوصيف

مطهر ممتاز للإستخدام في مصانع التجهيزات الغذائية، مصانع اللحوم، المسالخ، الألبان، مصانع المشروبات، المخازن والمطاعم.

الميزات والفوائد

- مطهر ممتاز للأسطح الملامسة للطعام في مصانع المواد الغذائية والتموين
- فعال للغاية ضد مجموعة واسعة من الجراثيم والبكتيريا المسببة للأمراض والعفن
- مناسب لجميع ظروف الماء
- اقتصادي في الإستخدام

كيفية الإستعمال

بعد التنظيف الشامل بإستخدام منظف مناسب والشطف بالماء النظيف.

يجب أن يخفف بنسبة ١: ٤٠٠ جزء من الماء بإستخدام قطعة قماش نظيفة ذات الإستخدام الواحد، فرشاة، الغمر أو البخ بإستخدام بخاخ ذي ضغط مرتفع أو منخفض

يمكن إستخدامه في درجة الحرارة المحيطة أو المرتفعة. لا توجد حاجة للشطف.

المكونات

يحتوي على مزيج من مركبات الأمونيوم الرباعية.

بيانات المنتج القياسية

المظهر:	سائل شفاف
اللون:	عديم اللون
الرائحة:	عديم الرائحة
الثقل النوعي (٢٠ درجة مئوية):	١,١٠٥
الرقم الهيدروجيني - غير المخفف:	حوالي ٧,٥
مدة الصلاحية قبل الفتح:	لا تقل عن ٣ سنوات

التعبئة والتغليف

حزمة:	رمز المنتج	قياس الرزمة
٥ لتر	٦٦٤٠٥٠ سي	٦٠ × ٢ × ٥ لتر
٢٥ لتر	٦٦٤٠٥٠ دي	٢٢ × ٢٥ لتر

التخزين

يجب تخزينه في حاويته المختومة الأصلية ويجب حمايته من درجات الحرارة المرتفعة.

قابلية التحلل البيولوجي

جميع مواد الشد السطحي المستخدمة تتمثل للوائح الأوروبية الحالية المتعلقة بالتحلل البيولوجي وحماية البيئة.

ضمان الجودة

تم تصنيع هذا المنتج بموجب ترخيص وإجراءات صارمة لمراقبة الجودة في المملكة العربية السعودية من قبل شركة رضا للصناعات الكيماوية التي حاز نظام الجودة على شهادة ISO 9001:2015. # سي أتش ١٤٨٦/١٢ من قبل أس جي أس سويسرا.

تاريخ المراجعة: ٢٠١٩/٠٥/٠١